
Aan de burgemeester van Rijswijk 16 maart 2021, Rijswijk

Beste heer Verkerk,

Bij deze vraag ik op grond van artikel 17, lid 2 Gemeentewet een spoeddebat aan in een extra te 
houden raadsvergadering.Het verzoek wordt gesteund door de fracties OR en RB

Dit naar aanleiding van een interview met wethouder Lugthart in de Telegraaf van hedenmorgen 
waarin zeer verontrustende boodschappen staan over de ontwikkelingen bij de plannen voor de 
Beatrixlaan gekoppeld aan de plannen van Den Haag en Leidschendam Voorburg mbt de Binckhorst. 
Ook wordt er gesproken over de besteding van Eneco gelden. De gemeenteraad heeft voor de 
besteding van gelden uit het Rijswijks groeifonds een heldere procedure afgesproken.

Met ondergenoemde fracties in de raad ben ik van mening dat behandeling daarvan zo snel mogelijk 
dient plaats te vinden, liefst donderdag 18 maart 2021  voorafgaand aan de forumvergadering 
aanvang 19:00 uur tot 21.00u 

Met vriendelijke groet,

Coen Sleddering

Fractievoorzitter VVD

Mark Weterings

Fractievoorzitter Rijswijks Belang

Romy de Man

Fractievoorzitter OR


